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Jelenlévő tagegyesületek: 

 

Budapesti Íjász Szövetség    Képviseli: Máté Gyöngyi 

HF Eleven Kft.      Képviseli: Nagy Gábor 

Mesteríjász Kft.     Képviseli: Vánky Sebastian 

Eleven Világ IE.     Képviseli: Gondán György 

RTK Íjász Szakosztály     Képviseli: Nagy Gábor 

Celőke MIE      Képviseli: Makai János   

Mátéhegyi Ökopark és Sportcentrum   Képviseli: Nagy Gábor 

Kistokaji Sportegyesület    Képviseli: Nagy Gábor 

Haza-Húzó Íjász SE     Képviseli: Keresztessy László  

Lővér Íjász Egyesület     Képviseli: Király Gábor 

Miskolci Íjász Egyesület    Képviseli: Nagy Gábor 

Vektor Íjász SE      Képviseli: Nagy Gábor 

Hétdombi Ifjúsági KSE     Képviseli: Nagy Gábor 

Örkény SE      Képviseli: Nagy Gábor 

3-D Sportegyesület     Képviseli: Bertalan Zoltán 

Mecsek Íjász Egyesület     Képviseli: Nagy Gábor 

Unicornis Egri Íjász Egyesület    Képviseli: Bakó Attila 

Magyar Vadászok Vadászíjász Egyesülete  Képviseli: Vánky Sebastian 

Bács-Kiskun Megyei Vadászok Vadászíjász E.  Képviseli: Dr. Zoltán Levente – nincs jelenléti 

Kerecsényi László Íjász Egyesület   Képviseli: Lovász Tamás 

GSK Hun-Ter Í.S.     Képviseli: Nagy Gábor 

Alisca Nyilai Í.E.     Képviseli: Horváthné Barinkai Zsuzsanna 

Letizia S.C.      Képviseli: Teleki Péter 

Kecskeméti Íjász Egyesület Képviseli: Lovász Tamás 

MONOLIT Terep- és Vadászíjász SE Képviseli: Dr. Szabó Rózsa 



Magyaróvári Íjász SE Képviseli: Laboncz Csaba 

Feketemedve Íjász Egyesület Képviseli: Czeróczki Béla 

Sárköz Íjász Egyesület Képviseli: Horváth Tamás 

Rákosmenti Községi Sportkör Egyesület Képviseli: Tóth Tibor 

Rácalmás SE Vajk ISZ Képviseli: Makai János 

Bölcske Sportegyesület Képviseli: Makai János 

Boronkai HIE Képviseli: Makai János 

Éjsólyom ISKE Képviseli: Makai János 

Hévíz Sportkör Képviseli: Vánky Sebastian 

Célpont 2010 Kft. Képviseli: Nagy Gábor 

Orosházi Íjász Egyesület Képviseli: Nagy Gábor 

Koppány Nemzetség Íjász Egyesület Képviseli: Nagy Gábor 

Tarjáni Íjász Egyesület Képviseli: Nagy Gábor 

Akela Vadászíjász Egyesület Képviseli: Nagy Gábor 

UTC ISE Képviseli: Varga Zoltán 

Ráckeve Serege Í.E. Képviseli: Fodor Ferenc   

Turul Koppány Képviseli: Dinnyés Gyula 

Baracsi Íjász Egyesület Képviseli: Balogh Csaba Sándor 

Várta HIKE Képviseli: Mészáros Árpád 

MESE SE Képviseli: Soós László 

Vecsési SE Képviseli: Nagy Ferenc 

Vitalitás SE Képviseli: Oláh László 

Alibi IE Képviseli: Novákovics András 

Ikarus BSE Képviseli: Szabó Tamás 

 

 

 

Napirendi pontok: 
 

1. A számviteli törvény szerinti 2015.évi pénzügyi beszámoló és a közhasznú jelentés elfogadása 

 

2. Az elnökség 2015. évi szakmai beszámolójának és a 2016. évi szakmai tervének elfogadása 

 

3. A 2016. évi  költségvetési terv elfogadása. 

 

4. Ellenőrző Testület beszámolójának elfogadása 

 

5. Szakmai Bizottságok beszámolói 

 

6. Törlések, tagfelvételi kérelmek elbírálása 

 

Vánky Sebastian Elnök Úr megállapítja, hogy a tagok fele nem jelent meg a meghirdetett időpontban, így a közgyűlés 

nem határozatképes. Az alapszabálynak és az előzetesen kiküldésre került meghívónak megfelelően, 18 órára hívja 

össze a megismételt közgyűlést. 

Vánky Sebastian 18:00-kor az éves rendes közgyűlést megnyitja. Megállapítja, hogy a jelenlévők számától függetlenül 

határozatképes. Közgyűlés vezetésére felkéri Szedlár Jánost, és szavazásra bocsátja a kérdést. 

Határozati javaslat:  A Közgyűlés felkéri Szedlár Jánost, hogy töltse be a Közgyűlés levezető elnöki 

tisztét.  

A közgyűlés egyhangúan elfogadja, hogy a Közgyűlés levezető elnöke Szedlár János legyen. 

Szedlár János Köszönti a közgyűlést. Megállapítja, hogy a jelenlévők számától függetlenül határozatképes a közgyűlés. 

Felkéri Csikós Norbertet, hogy vezesse a jegyzőkönyvet, valamint tájékoztatja a Közgyűlést, hogy hangfelvétel készül. 

Nem készül szó szerinti jegyzőkönyv, kivéve, ha valaki külön nem kéri! 

 



Határozati javaslat:  A Közgyűlés felkéri Csikós Norbertet a jegyzőkönyv vezetésére. 

A közgyűlés egyhangúan elfogadja, hogy a jegyzőkönyvet Csikós Norbert készítse el. 

Szedlár János: Megkéri a Közgyűlést, hogy tegyen javaslatot a jegyzőkönyv hitelesítésének személyére. 

Jelentkezők: Laboncz Csaba, Szabó Tamás 

Határozati javaslat:  A Közgyűlés felkéri Laboncz Csabát és Szabó Tamást a Közgyűlés 

jegyzőkönyvének hitelesítésére 

A közgyűlés két tartózkodás mellett elfogadja, hogy a jegyzőkönyvet Laboncz Csaba és Szabó Tamás hitelesítsék. 

Szedlár János elmondja az Éves rendes közgyűlés általános tudnivalóit, ismerteti az alapszabály napirendi pontra 

vonatkozó rendelkezéseit. Az Elnökségnek nem érkezett javaslat a napirendi pontok változtatásával kapcsolatban. 

Megkéri a Közgyűlést, hogy szavazzon a napirendi pontok elfogadásáról. 

 

Határozati javaslat:  

 

1. A számviteli törvény szerinti 2015.évi pénzügyi beszámoló és a közhasznú jelentés elfogadása 

 

2. Az elnökség 2015. évi szakmai beszámolójának és a 2016. évi szakmai tervének elfogadása 

 

3. A 2016. évi  költségvetési terv elfogadása. 

 

4. Ellenőrző Testület beszámolójának elfogadása 

 

5. Szakmai Bizottságok beszámolói 

 

6. Törlések, tagfelvételi kérelmek elbírálása 

 

 
A közgyűlés egyhangúan elfogadja a napirendi pontokat. 

 

1. Napirendi pont - A számviteli törvény szerinti 2015.évi pénzügyi beszámoló és a közhasznú jelentés 

elfogadása  

 

Szedlár János ismerteti a napirendi pontot és tájékoztatja a közgyűlést, hogy a napirendhez kapcsolódó írásos anyag 

megküldésre került a tagok részére. 

Kalácska Zsolt, az Ellenőrző Testület elnöke megköszöni az időben rendelkezésükre bocsátott anyagokat és röviden 

beszámol a testületi jegyzőkönyvben foglaltakról. Az IFAA VB-t jó gazdasági mutatókkal zártuk. 

 

Határozati javaslat: A számviteli törvény szerinti 2015.évi pénzügyi beszámoló és a közhasznú jelentés 

elfogadása 

A számviteli törvény szerinti 2015.évi pénzügyi beszámolót és a közhasznú jelentést egyhangúan elfogadja a 

Közgyűlés. 

 

 

 



2. Napirendi pont - Az elnökség 2015. évi szakmai beszámolójának és a 2016. évi szakmai tervének 

elfogadása 

 

Szedlár János ismerteti a napirendi pontot és tájékoztatja a közgyűlést, hogy a napirendhez kapcsolódó írásos anyag 

megküldésre került a tagok részére. Felkéri Vánky Sebastiant, hogy egészítse ki szóban a beszámolót. 

Vánky Sebastian: Az IFAA VB megerősítette a sportágat abban, hogy jó úton jár, habár vannak ellenvélemények. A 

Világbajnokság sportdiplomáciai és sportolói siker is volt, tekintve a több száz magyar versenyzőt is. A támogatások 

időbeli eloszlása nem volt szerencsés, amikor a sportolók kiutaztatásáról, versenyeztetéséről volt szó, de ebből a 

hullámvölgyből kezdünk kijönni. A szövetséget cégként működtetve lehet életben tartani, hogy legyen pénz. Az államtól 

eddig a minimálisan szükséges segítséget kaptuk meg, a többit megteremtettük magunk. 

A VB sportdiplomáciai sikerét bizonyítja, hogy megválasztottak az IFAA Európai szövetségének elnökévé. A 

versenyíjászat fejlesztésére való törekvéseket bizonyítja a Hévízen rendezett Európa Kupa, amelyről kiváló véleménnyel 

vannak. A World Archery is nagyon elégedett volt, a jövőbeli versenyrendezések is szóba kerültek. A versenyzők is 

elégedettek voltak. A magyar csapat tagjai a reményeknek megfelelően teljesítettek. A versenyt az elszámolások alapján 

pluszban zártuk, csakúgy, mint az IFAA VB-t. Többek között ezek is mutatják, hogy jól tudunk gazdálkodni. 

A jövőben az iskolai program kerül a fókuszba, illetve komolyan részt veszünk a 2024-es budapesti olimpiai pályázat 

előkészítésében. A magas szintű versenysport, a tradíciók ápolása és egy erős tömegbázis kialakításának támogatására 

is vannak szándékok már kormányzati részről is. Kialakult az a csapat, amelynek vezetésével tudunk egyre jobban 

működni. Idén vár még ránk összesen két VB: egy 3D és egy Történelmi világbajnokság. A legfontosabb, amit követelek 

a teljesítmény és az őszinteség, így tudunk fejlődni. 

Barinkai Zsuzsanna: A Suliíjász Bajnokság miért nem lett Diákolimpia, hiszen a felvételi pontoknál ez már számít. 

Máté Gyöngyi: A Magyar Diáksport Szövetség olyan követelményeket támasztott az előző évekhez képest, amit nem 

tudtunk vállalni. A legnagyobb gond, hogy az egyesületeket kizárta, a nevezési díjakat pedig olyan alacsony összeggel 

állapította meg, amelyekből nem lehet sem elődöntőket, sem döntőt rendezni. 

Vánky Sebastian: Az összes elődöntőt finanszírozni kell. A legnagyobb baj a versenyengedélyek kiváltásának a hiánya, 

azaz a szövetséghez tartozás elutasítása, ugyanakkor a többletpontokra szükségük van. A diákolimpiai rendszere viszont 

kikezdi a versenyrendszerünket. A rendezés anyagi vonzatai és egyéb feltételei is hátráltató tényezők. 

Máté Gyöngyi: A gyerekek és serdülők versenyrendszere megszűnt, a pályaíjászatnak pedig nincs versenysportja. A 

Suliíjászon nem versenytávot lőnek, ezért létrehoztuk az U14 Bajnokságot, ahol versenytávokat lőnek és kiesőznek, 

mint a nagyok. Így lehet a pályaíjászatnak utánpótlása. 

Nagy Gábor: A felvételi pontok az Országos Bajnokságra is vonatkoznak, az Európa Bajnokságra és a 

Világbajnokságra is, ahol sokkal magasabb pontokat lehet elérni. Számos hazai rendezésű nemzetközi verseny volt az 

elmúlt években, ahol lehetőség lett volna pontokat szerezni. 

Barinkai Zsuzsanna: Az OB-n a felnőtt és felnőtt alatti kategória számít, a középiskolásoknak a Diákolimpia lenne jó 

a pontszerzésre. 

Vánky Sebastian: A szülő inkább elviszi több Suliíjász bajnokságra a gyereket, minthogy belépjen az egyesületbe és 

kifizesse a versenyengedélyt, annak ellenére, hogy akár többe is kerül. Fontos a kommunikáció ahhoz, hogy a tagok 

lássák és megértsék a működést. 

Határozati javaslat: Az elnökség 2015. évi szakmai beszámolójának és a 2016. évi szakmai tervének 

elfogadása 

 

Az elnökség 2015. évi szakmai beszámolóját és a 2016. évi szakmai tervét a Közgyűlés egyhangúan elfogadja.  

 

 



3. Napirendi pont - A 2016. évi  költségvetési terv elfogadása. 

 

Szedlár János ismerteti a napirendi pontot és tájékoztatja a közgyűlést, hogy a napirendhez kapcsolódó írásos anyag 

megküldésre került a tagok részére. 

Vánky Sebastian: A VB költségvetése nem volt benne a tervekben, mert annak a bevétele eltorzította volna az 

eredményt. A bevételek nagy része ugyanis később kifizetésre kerül a különböző szolgáltatóknak. A kimutatás külön 

megvan, de az előbbi miatt nem került bele a költségvetésbe.  

Határozati javaslat:  A 2016. évi  költségvetési terv elfogadása. 

A közgyűlés egy tartózkodás mellett elfogadja a 2016. évi  költségvetési tervet. 

 

4. Napirendi pont - Ellenőrző Testület beszámolójának elfogadása 

 

Szedlár János ismerteti a napirendi pontot és tájékoztatja a közgyűlést, hogy a napirendhez kapcsolódó írásos anyag 

megküldésre került a tagok részére. 

Kalácska Zsolt: A világbajnokság kimutatása mindenki számára elérhető és ezt az Ellenőrző Testület megvizsgálta. A 

kiküldött jegyzőkönyvben látszik, hogy a felsorolt összes dokumentumot ellenőriztük, amelyek megfelelnek a törvényi 

előírásoknak, illetve az elszámolási szabályoknak. Javasoljuk a költségvetés elfogadását és az Ellenőrző Testületi 

jelentés elfogadását. 

Szedlár János további felszólalások hiányában szavazásra bocsájtja a napirendi pont elfogadását. 

Határozati javaslat   Ellenőrző Testület beszámolójának elfogadása 
 

Az Ellenőrző Testület beszámolóját a Közgyűlés egyhangúan elfogadja.  

 

5. Napirendi pont - Szakmai Bizottságok beszámolói 

 

Szedlár János ismerteti a napirendi pontot és tájékoztatja a közgyűlést, hogy a napirendhez kapcsolódó írásos anyag 

megküldésre került a tagok részére. Egy beszámoló később érkezett, erről Vánky Sebastian nyújt tájékoztatást. 

 

Vánky Sebastian: Kassai Lajos beszámolója kimerítő, jó beszámoló, mindenki számára elérhető lesz. 

 

Határozati javaslat   Szakmai Bizottságok beszámolóinak elfogadása 
 

A Szakmai Bizottságok beszámolóit a Közgyűlés egyhangúan elfogadja.  

 

 

6. Napirendi pont - Törlések, tagfelvételi kérelmek elbírálása 

 

Szedlár János ismerteti a napirendi pontot és tájékoztatja a közgyűlést, hogy a napirendhez kapcsolódó írásos anyag 

megküldésre került a tagok részére.  

Tájékoztató jelleggel megemlíti, hogy a tagsági jogviszony többféleképpen szűnhet meg, az alapszabályban foglaltakat 

ismerteti. A törléssel kapcsolatosan a MÍSZ elnöksége határozatot hozott 15 egyesület törléséről, és 30 napot ad, hogy 

rendezzék tartozásukat, ellenkező esetben törlődnek a szövetség nyilvántartásából. 

Vánky Sebastian: Ezzel teendők már nincsenek, az értesítések kiküldésre kerültek az érintetteknek. 

 



Törlésre kerülő egyesületek: 

1. Bács-Kiskun MMVE 

2. Matyóföldi IE 

3. Magyar Vadászok VE 

4. Lajoskomáromi ISE 

5. Kiskunfélegyházi IE 

6. Kis-Koppány IE 

7. Kinizsi IE 

8. Íjász Útja IE 

9. Igazságügyi M. Lövész EISZ 

10. Gyulai Lovas-Íjász 

11. Orosházi IE 

12. Spirál SE 

13. Zrínyi Miklós HILDE 

14. Törökbálinti TC 

15. Tiszavasvári SE 

A tagfelvételi kérelmekről a közgyűlés a felvételi kérelmet követő első közgyűlésen határoz. A csatlakozási kérelmet 

benyújtók közül mindenki teljesítette a MÍSZ alapszabályában rögzített feltételeket, ezért kéri a közgyűlést, hogy 

fogadják el a csatlakozási kérelmeket. 

Új tagegyesületek: 

1. Micstech Kft. 

2. Encsencsi Vadász Íjász Egyesület 

3. Sándorfalvi Sólymok 

4. Orgoványi Szabadidő és Sportegyesület 

5. Kassai Lovasíjász Iskola Faragó Törzs 

6. Baracsi Íjász Egyesület 

7. Kerekegyházi Sportegyesület 

8. Rábaközi Íjászkör Egyesület 

9. Magyar Íjásztanoda Sportegyesület 

10. Törökbálinti Íjász és Hagyományőrző és Kulturális SE 

11. Bölcske Sportegyesület 

12. Gyepű Farkasai Hagyományőrző és Íjász Egyesület 

13. Bor Kalán Nagykőrösi Hagyományőrző Íjászegyesület 

14. MESE Mindenki Egyért Sportegyesület 

15. Karcagi Hagyományőrző Talpas Íjászok Egyesület 

16. Múltunk és Jövőnk Egyesület 

17. KHTK Fénypárducok Íjász Szakosztály 

 

 



Határozati javaslat Törlések és tagfelvételi kérelmek elfogadása 

A törléseket és a tagfelvételi kérelmeket a Közgyűlés egyhangúan elfogadja.  

Szedlár János megköszöni a résztvevők jelenlétét, türelmét, munkáját, majd berekeszti a Közgyűlést.  

 

k.mf. 

………………………………………………… 

Csikós Norbert jegyzőkönyvvezető 

 

………………………………………………  ………………………………………………… 

Laboncz Csaba jegyzőkönyv hitelesítő  Szabó Tamás jegyzőkönyv hitelesítő 

 


